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Problém s nájomcami v reštituovaných domoch podľa ministra výstavby a regionálneho rozvoja Igora
Štefanova existuje už 20 rokov. „Našli sme konsenzus medzi zainteresovanými ministerstvami a vrátime sa
k zákonu, ktorý pred časom nebol schválený. Treba ho pripraviť poriadne a zodpovedne, nemôžeme to šiť
horúcou ihlou,“ povedal Štefanov po včerajšom zasadnutí vlády. Budúci zákon musí podľa neho jasne určiť,
ktorí nájomcovia sú, resp. nie sú schopní riešiť svoju bytovú otázku samostatne.
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